
� La falta d’aparcament
és un dels problemes més
grans a Blanes. Tots els
sectors econòmics recla-
men des de fa anys l’am-
pliació del pàrquing del
passeig de mar. Mentres-
tant, l’Ajuntament ha in-
augurat un pàrquing que,
si continua igual, passarà a
la història perquè és el més
polèmic de tots els que
s’han creat. L’aparcament
inaugurat no és de cotxes
sinó d’autocaravanes i, a
diferència dels pàrquings
de vehicles, és de franc.

La inauguració d’un
pàrquing d’autocaravanes
de la nit al dia ha estat un
gerro d’aigua freda per al
sector dels càmpings. De
fet, el dels càmpings és el
sector turístic més potent
de Blanes. A la població hi
ha deu càmpings que ofe-
reixen 15.000 places,
lluny de les 4.000 que hi ha
d’hotels. Els de Blanes són
càmpings ben preparats,
alguns ofereixen serveis
als autocaravanistes, per la
qual cosa l’obertura d’un
pàrquing gratuït d’autoca-
ravanes encara ha estat
més mal acollit.

Des del 2 de desembre
que es va inaugurar el pàr-

quing, els amos dels càm-
pings han entrat instàncies
a l’Ajuntament demanant-
ne el tancament, i l’oposi-
ció, de CiU, ERC i el PP,
s’ha posat d’acord per fer
perdre la primera votació
al govern (del PSC i
EUiA-ICV) des que
està en minoria i que
obliga a tancar el pàr-
quing. No obstant ai-
xò, l’alcalde, el so-
cialista Josep Mari-
gó, no el vol tancar i
diu que ara s’obrirà
un període de nego-
ciacions. Els amos
dels càmpings, que
fins ara ja havien
negociat amb l’al-
calde, ja tremolen.
Alguns han denun-
ciat que l’Ajunta-
ment els posarà el
dit a l’ull si conti-
nuen insistint en el
pàrquing. Amena-
ces a banda, els
propietaris dels
càmpings soste-
nen que no hi ha
cap necessitat so-
cial del pàrquing.

Enmig de tota
la polèmica, di-
lluns passat en el
ple en què
l’oposició va

guanyar la votació per fer
tancar el pàrquing, es va
saber que els autocarava-
nistes estaven al corrent
des del 26 de novembre de
l’ober-

tura del nou aparcament,
mentre que a Blanes no ho
sabia ningú. En la mateixa
plana web dels autocara-
vanistes sortia un escrit en

què es deia que el regi-
dor d’Obres, Argemir
González, que és auto-
caravanista i pertany a
l’associació d’autoca-
ravanistes havia fet tots
els tràmits per inaugu-
rar el pàrquing.
L’oposició va posar el
crit al cel per això i pel
fet que l’equip de go-
vern tot i estar en mino-
ria no intentés consen-
suar amb algun grup el
nou aparcament. La res-
posta d’Argemir Gon-
zález va ser clara. Ell i la
resta de l’equip estan a
l’Ajuntament per gover-
nar i a qui no li agradi, va
dir, que presenti una
moció de censura.

Autocaravanes que porten cua
Quan a Blanes tothom reclama més pàrquings per a vehicles, l’Ajuntament en fa un per a

autocaravanes que afavoreix un tipus de turista que gasta més que el dels hotels

L.J. / Blanes

� L’oposició ha demanat a l’equip de
govern quant ha costat el nou pàrquing
d’autocaravanes. El govern encara no
ha respost la pregunta però fent una
simple volta pel pàrquing, que per cert
és buit i no té cap autocaravana aparca-
da, la resposta és senzilla. Res. El cost
de dues senyals que indiquen que les
autocaravanes hi poden aparcar. Per ai-
xò, l’equip de govern defensa que el
negoci és rodó. Cost zero i molts diners
per a Blanes, perquè diuen que els au-

tocaravanistes representen un sector de
turisme a l’alça que gasta més que no
pas els turistes dels hotels. A més, el
pàrquing no ofereix cap servei als auto-
caravanistes sinó que només hi permet
aparcar 48 hores. Enmig del debat, l’al-
calde de Blanes, Josep Marigó, es for-
mula una pregunta. «Quins interessos
defensa l’oposició?», i ell mateix res-
pon. Els dels amos dels càmpings. «En
canvi, nosaltres governem per defensar
els interessos de tot el poble i un turis-
me de qualitat.»

Negoci rodó
L.J.

El pàrquing d’autocara-
vanes està situat darre-
re del poliesportiu de
Blanes, en un lloc que
fins ara era aparcament
de cotxes.
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GARCIA & CASADEMONT, S.A.
REDUCCIÓ DE CAPITAL

De conformitat amb el que estableix l’article 165 de la Llei de Societats Anònimes, es fa públic
que la Junta General Extraordinària i Universal d’Accionistes de la companyia mercantil
GARCIA & CASADEMONT, S.A., celebrada en el seu domicili social, el dia 27 de novembre de
2006, acordà per unanimitat la reducció de capital social en la suma de TRETZE MIL DOS-
CENTS VINT-I-DOS EUROS (13.222 €), de manera que va passar a ser de SETANTA MIL NOU-
CENTS DIVUIT EUROS (70.918 €), amb la finalitat de procedir a amortitzar 44 accions que la
pròpia companyia ostentava en autocartera.
Figueres, 27 de novembre del 2006.

Joaquim Casademont Canalias
Administrador únic 112537-814833i
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� Tradicions nadalenques. Uns 800 corredors van de-
safiar el fred ahir al matí per córrer els 10 quilòmetres de
la cursa popular de Sant Esteve de Llagostera, una de les
activitats tradicionals d’aquestes dates. La tradició també
va repetir-se als pessebres vivents que es fan aquests dies.
A la imatge, el de Bàscara / FOTOS: M.RUIZ.

� L’Ajuntament de Juià
projecta ocupar l’edifici
de les antigues escoles
amb un local polivalent i
un nou dispensari, un pro-
jecte que es preveu posar a
licitació a començament
de l’any vinent. També
s’han iniciat els treballs
d’adequació d’un nou car-
ril bici entre Juià i Celrà,
un projecte que es fa con-
juntament entre els dos po-
bles i amb el suport de la

Diputació. El terreny ja
s’ha començat a esplanar.

El local polivalent a les
antigues escoles farà les
funcions de llar d’avis, sa-
la de reunions i biblioteca,
mentre que el dispensari,
actualment ja instal·lat en
aquest edifici, s’adequarà
totalment com a tal.

Mentrestant, al munici-
pi, de 280 habitants, s’està
acabant d’executar la ins-
tal·lació de la xarxa de
subministrament d’aigua

potable al nucli i als veï-
nats de la Costa i de Mas
Nadal, un projecte que va
ser polèmic en els seus ini-
cis, fa tres anys, per les dis-
crepàncies entre l’equip de
govern i l’oposició.

D’aquí a uns tres mesos
es preveu que estigui aca-
bada totalment la seva ins-
tal·lació, segons va expli-
car l’alcalde, Josep Vidal.
També s’ha acabat recent-
ment la reforma de la car-
retera entre Juià i Celrà.

L’Ajuntament de Juià farà un local
polivalent a les antigues escoles
MONTSE BARRERA / Juià


